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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 32. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 18. ožujka 2025. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„Više puta sam na ovom Vijeću postavljao pitanje vezano za postavljanje panoa sa podacima 
o kvaliteti zraka u Labinu tj. na Labinštini. Uvijek mi se odgovaralo da su podaci na mrežnim 
stranicama. Ja ih pratim još od 2006., 2007. Mi na Labinštini, na žalost ili na radost imamo 
puno mjernih stanica, imamo dosta mjernih stanica. Njih je „ko u priči“ ali „džabe“ jer kad god 
biste htjeli doći do tih podataka nešto se dešava na internetskim stranicama. Pogotovo nikada 
ne može se sakupiti dnevne podatke od svih mjesta. Recimo, Koromačno, Zajci, Katarina, 
Klavar, termoelektrana, Plomin, Ripenda itd. To su sve mjesta gdje su stanice postavljene ali 
na našu žalost nikada ne možemo dobiti te podatke. Mislim da je to ozbiljno pitanje i mislim da 
u budućnosti moramo staviti panel koji će imati trenutno podatke o kvaliteti zraka u Labinu tj. 
na Labinštini. Jer zrak, voda, nema granice. Moramo imati podatke o kvaliteti zraka koji 
dišemo.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
 
„Prije svega ću reći ovako. Sve su te mjerne stanice po Labinštini postavljene upravo iz razloga 
jer je Labinština uz Puljštinu, uz grad Pulu, jedina industrijska mikro regija na području Istre i 
zato smo na temelju termoelektrane i na temelju Holcima odnosno bivše tvornice cementa 
Koromačno stekli pravo na te mjerne stanice. Slažem se da je cilj mjerne stanice da mjeri ali 
još bitnije od toga je da točnim i pravovremenim informacijama informira građane. Trenutno to 
nije slučaj. Predlažem da se, iako Vijeće pomalo ide prema kraju, da i kroz Odbor predložite 
lokaciju i ja ću sigurno u ovom mandatu kao gradonačelnik to podržati.“ 
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